

2020年7月六级写作解析

【写作原文】

题目: Part I Writing (30 minutes)

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay on the topic “The best preparation for tomorrow is doing your best today”. You should write at least 150 words but no more than 200 words.

作文:

There is a saying goes, ‘The best preparation for tomorrow is doing your best today’. It reminds me of another proverb ‘Yesterday is history; tomorrow is mystery; but today is a gift. That’s why it is called present.’ Simple as they are, their meaning is thought-provoking. In my opinion, only when we value today can we embrace a bright future.

On the first place, longevity is an eternal topic since ancient time. It is believed that the best way to lead a happy and healthy old age is to do exercise everyday. Prevention is always better than curing. On the second place, everyone has his dream. Without reciting words and doing practice today, how could we be able to pass all kinds of English exams? Without the efforts today, how could athletes win the gold medals in Olympic Games? Without finishing today’s task, how could we realize tomorrow’s dream?

Accordingly, it is of great importance for young people to treasure presence. I appeal, as a student to all the other students: seize your present day!

【题目解析】

今年六级题目考察类型为哲理类话题。哲理类话题主要是从各个角度论证其必要性。今天考察的题目是做好今天是对明天最好的准备。

第一段, “是什么”除了引出话题外,还要加上自己对该话题的理解。这个段落就可以合理的把自己准备好的关键词用于对题目的理解上。如果有自己准备好的谚语可以一起放在第一段充实自己观点,可加分。

第二段, “为什么”第二段核心就是讲明白为什么珍惜今天能够有个美好的未来。可以从生活、健康、学习、工作、成长这几个角度。也可以用运动员、钢琴家等需要刻苦训练的专业进行举例会更具有说服力。中间段适合“一边倒”论证手法,不适合写其缺点。

第三段, 总结全文,重申个人观点,有能力同学此处应做同义替换这样分数更高。最后一句最好给出合理建议措施。

【试卷点评】

此篇作文难度很低。审题的句子中未出现任何难度较大的生词。基本所有同学都能看懂,因此跑题作文数量会较少。写作不会给大家有太多分数上的差距。因此,想要六级稳过,大家还是要运用好老师上课讲的写作原则和高级表达方式,争取在众多试卷中脱颖而出!